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Készült:   az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-
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Jelen vannak: Szilágyi Sándor elnök, Szilágyi Kinga, Babai János önkormányzati 
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 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

Meghívottak:  a mellékelt jelenléti ív szerint 

   

 

Szilágyi Sándor elnök az ülést 15 óra 3 perckor megnyitotta, köszöntötte az ülésen megjelenteket. 

Megállapította, hogy a Képviselő-testület határozatképes, mert 3 fő nemzetiségi települési 

képviselőből 3 fő jelen volt.  

Ismertette a napirendi javaslatot.  

Miután kérdés, észrevétel nem volt, kérte szavazzanak a napirend elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

50/2017. (XII.13.) ORNÖ határozata 

a 2017. december 13-ai közmeghallgatásának napirendjéről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. december 13-ai 

közmeghallgatásán a következő napirendi pontot tárgyalja: 

 

1. Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat beszámolója az elmúlt év munkájáról, 

tevékenységéről 

Előadó: Szilágyi Sándor elnök 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 

 

Szilágyi Sándor elnök javasolta, hogy jegyzőkönyv-hitelesítőnek Szilágyi Kinga képviselőt kérjék 

fel. 

Más javaslat nem hangzott el, ezért kérte, hogy szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

51/2017. (XII.13.) ORNÖ határozata 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2017. december 13-ai közmeghallgatásán 

választott jegyzőkönyv-hitelesítőről 
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Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2017. december 13-ai 

közmeghallgatásán jegyzőkönyv-hitelesítőnek Szilágyi Kinga önkormányzati képviselőt választotta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT:     Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat beszámolója az elmúlt 

év munkájáról, tevékenységéről 

 

 Előadó: Szilágyi Sándor elnök 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, hogy nagyon sok program volt az évben. Január 14-én  koszorúztak 

a 2. világháborús katonákról szóló megemlékezésen. Január 17-én Dr. Kócza Júlia ügyfelezett, minden 

hónapban jön, díjmentesen ad jogi tanácsokat, sokan keresik, nem csak Oroszlányból, hanem a 

környékbeli településekről is.  

Februárban megbeszélésük volt, minden hónapban az önkormányzatuk és a Vörös István alapítvány 

összeül, megbeszélik, mik a tervek, amiket meg szeretnének valósítani. Február 9-én ruhaosztás volt a 

Családsegítő Szolgálatnál és a Nyíres dűlőben, az Angyalok Szárnya Jogvédő Egyesülettől kaptak 

adományokat. Február 25-én farsangi bál volt, 40 fővel, elkérték az önkormányzattól a Közösségi 

házat, ott tartották a rendezvényt.  

Március 11-én az Oroszlányi Bányász nyugdíjas szakszervezettől meghívást kaptak a nőnapi 

ünnepségre, önkormányzatuk 1-1 szál virágot adott az ott lévő hölgyeknek. Március 15-én próba volt, 

szlovákiából megkeresték őket, hogy az oroszlányi roma gyerek táncosokra lenne szükségük, mert 

szeretnék, hogy szerepeljenek „A cigánytábor az égbe megy” című előadásban, 25-30 előadás lenne, 

elvállalták, és hétvégenként szlovákiába jártak gyakorolni. Március 18-án részt vettek a Polgárőrség 

közgyűlésén, ő és Schaffer Antal járnak főleg polgárőri szolgálatra. Márciusban ismét ügyfelezett Dr. 

Kócza Júlia. Március 22-én a rendőrségen megbeszélés volt Tatabányán, arról tárgyaltak, miben 

tudják egymást segíteni. Március 30-án felléptek a Hunyadi Mátyás általános iskolában, velük is van 

együttműködési megállapodásuk, a roma kultúrát mutatták be, fél órás ünnepséget rendeztek. Március 

25-én járőröztek a rendőrséggel.  

Április 8-án volt a Roma nap, minden évben megtartják, híres előadókat hívtak meg, a környékről is 

sok érdeklődő jött. Április 18-án az ügyvédnő ügyfelezett, május 16-án szintén.  

Május 23-án a Családsegítő szolgálattal együttműködési megállapodást kötöttek. Májusban Kömlődön 

tartottak gyereknapot, az önkormányzatuk elvitte a trambulint, és sok ajándék is volt. Május 31-én 

roma „Ki mit tud” volt Tatabányán, az Országos Rendőrfőkapitányság szervezte, 2. helyezést értek el. 

Június 2-án felléptek a gyerek táncosok a Brunszvik óvodában. A Horgászegyesülettel is van 

együttműködési megállapodásuk, június 6-án a roma önkományzat tagjai a tó körül szemetet szedtek, 

füvet nyírtak. Június 10-én kirándulást szerveztek Győrbe, az állatkertbe, 150-en voltak, minden 

gyerek kapott szendvicset is a roma önkormányzat jóvoltából. Június 20-án az ügyvédnő 

ügyfélfogadást tartott. Június 21-én szemétszedés volt, a Vörös István alapítvány is részt vett.  

Július 1-én az Angyalok Szárnya Jogvédő Egyesület meghívta önkormányzatukat Mocsára, hogy 

lépjenek fel a gyerek táncosok, ott vásároltak egy futball mezt, 5000 Ft értékben, egy beteg gyereket 

támogattak ezzel. Július 6-án szemétszedés volt. Július 7-én járőröztek a rendőrséggel. Július 18-án az 

ügyvédnő ügyfélfogadást tartott. Július 23-án horgászversenyt rendeztek, ahol felnőttek is részt vettek, 

díjazták a első 3 helyezettet.  

Augusztus 5-én siófoki kirándulás volt, 5 busszal mentek, 300-an voltak.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző kérdése az volt, hogy hol voltak pontosan? 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, Siófokon az aranyparti strandon voltak. Augusztus 12-én felléptek a 

gyerek táncosok a Komáromi roma napon. Augusztus 13-án a Szlovákok napján a Szlovák Tájháznál 

teljesítettek polgárőri szolgálatot. Augusztus 15-én ismét volt ügyfelezni az ügyvédnő. Augusztus 16-

án az Országos Rendőrkapitányság „Ki mit tud”-ot szervezett, az oroszlányi gyerekek 2. helyezettek 

lettek, jutalmul a rendőrség elvitte őket egy napra a Balatonra. Augusztus 17-én önkormányzatukat 

megkereste a Tamiász egyesület egy számítógépes tanfolyam szervezésével kapcsolatban. A roma 

önkormányzat irodájában tartották meg a tanfolyamot, 15-en jelentkeztek, tanusítványt is kaptak a 

tanfolyam elvégzéséről. Augusztus 20-án részt vettek a koszorúzáson. Augusztus 25-én próbálni 



3 

 

voltak Szlovákiában. Augusztus 28-án a Czermann étteremben Paktum tájékoztató volt, ez a szervezet 

munkehely teremtés szempontjából kereste meg önkormányzatukat, havonta 1-2 alkalommal van 

gyűlés, Szilágyi Kinga vett részt ezen a gyűlésen. Augusztus 30-án a Roma holokauszt 

megemlékezésén tartott koszorúzáson vettek részt Tatabányán. Augusztus 31-én a Bányász Nyugdíjas 

szakszervezet felkérésére a Bányászati Múzemnál a gyerekek felléptek.  

Szeptember 2-án a polgárőrségnél teljesítettek szolgálatot. Szeptember 5-én Szlovákiában volt próba, 

ezen a napon volt még ruhaosztás a Családsegítő Szolgálatnál és a Szolgáltató házban. Szeptember 7-

én Paktum ülés volt, Szilágyi Kinga vett rajta részt. Szeptember 10-én szlovákiai próba volt. 

Szeptember 16-án volt a „Te szedd” akció, magánúton voltak szemetet szedni Majkon, szeretnének 

becsatlakozni ebbe az akcióba jövőre. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, van mód a csatlakozásra. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, küldjenek levelet, hogy mikor lehet csatlakozni az akcióhoz, mert 

eddig lemaradtak, de szívesen részt vennének benne. Szeptember 19-én ügyfelezett az ügyvédnő. 

Szeptember 23-án szlovákiai próba volt.  

Október 15-én az ügyvédnő ügyfélfogadást tartott. Október 20-án az önkormányzatuk és a Vörös 

István alapítvány 150 kg állateledelt vásárolt, egy hölgy az Ürgehegyen kutyákat tart, neki szoktak 

segíteni. Az október 23-ai ünnepségen jelen volt a roma önkormányzat és a Vörös István alapítvány is 

a koszorúzáson. Október 28-án a Tatabányai roma napon felléptek a gyerekek. Október 29-én a 

polgárőrség munkájában vettek részt.  

November 25-én krumplit osztottak, 4 tonnát, 150 családon segítettek, nem csak romáknak, hanem 

nyugdíjasoknak is, saját teherautóval saját pénzen a Vörös István alapítvány segítségével tudták 

megvalósítani. November 21-én az ügyvédnő ügyfélfogadást tartott.  

December 5-én mikulás ünnepséget tartottak a Nyíres dűlőben, 350 Ft-os csomagot adtak a 

gyerekeknek, 200 db-ot, a Nyíres dűlőben 100, a városban 100 csomagot osztottak ki, a Brunszvik 

óvodába is vittek 50 csomagot. Az óvodások 200 db plüss állatot hoztak be az óvodába, azt is szét 

tudták osztani. December 8-án az Oroszlányban megrendezésre került Nemzetiségi találkozón a roma 

önkormányzat gyerek táncosai is felléptek. 

 

Schöffer Antal elmondta, hogy 2017-ben már az előtte lévő évek munkáját folytatták, ugyanis 5. éve 

jár a József Attila általános iskolába labdarúgó edzéseken tartani. Az Eötvös szakiskolával 

együttműködési megállapodásuk van, oda is jár edzést tartani. A felnőttekkel tornákra is járnak. A 

januári hónapban az intézményi program keretein belül az általános iskolásoknak a termi része 

megvan, ez 4 alkalom júniusig. Februárban 12-én farsani kupát tartottak. A szakmák éjszakája keretein 

belül a Benedek E. általános iskola, a Hunyadi, a József A. általános iskola, és az Eötvös szakiskola 

részvételével egy tornát szerveztek meg.  Májusban véget ért az a program, ahol a programok 

összeségét vették figyelembe, ezt megnyerték. Május 11-én  a József Attila általános iskola keretein 

belül Farkasvölgyi Ákos emléktornát rendeztek, négy általános iskola részvételével történt, ezt 

megnyerték, a legjobb hazai játékos Jónás József, az egész torna legjobb játékosa Hideg Szebasztián 

lett. Május 13-án a Tatabányai és az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat és a Vörös István 

alapítvány a Jubileum parkban a felnőttekkel részt vettek a már több alkalommal megrendezett tornán, 

itt 3. helyen végeztek. A József Attila általános iskolával június 9-én voltak, Tatabányán a Kőrösi 

kupán, csapatuk a 2. helyezést érte el. A felnőtt csapatukkal június 24-én Szekszárdon vettek részt, 

kiemelte, hogy Szilágyi Sándor, Babai János és ő adták rá a pénzt, 16 csapatos torna volt, ezt 

megnyerték, sok díjazottjuk lett, legjobb kapus, egész torna legjobb játékosa, és a legjobb védő címet 

is a csapatuk hozta el. Szeptemberben az Eötvös szakiskolával lejárt az együttműködési 

megállapodásuk, de megkötötték újból határozatlan időre. Részt vettek egy fair play kupán, ezen azok 

a játékosok szerepelhettek, akik sehol nincsenek leigazolva. A mai napon voltak diák olimpián, amit 

egy döntetlen, egy győzelem és két vereséggel sikerült lezárni. Az általános iskolánál novemberben is 

volt egy intézményi program, azt megnyerték. A beszámoló a labdarúgásról szólt, mert ebben tudnak 

legtöbb embert megmozgatni. 

 

Szilágyi Sándor elnök megköszönte mindenkinek az éves munkát, elmondta, ez évben is próbáltak 

mindenkinek segíteni, ehhez sok munka kellett.  
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Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, ez a sok munka a határozat számokban is tükröződik. 

Megköszönte a roma önkormányzat ez évi munkáját. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, polgármester úr mondta, ahhoz képest, hogy hárman vannak a roma 

önkormányzatban, nagyon sokat dolgoztak. Sok társadalmi munkát végeztek, nem vesznek fel 

tiszteletdíjat. 

 

Schöffer Antal elmondta, mindenki úgy áll a feladatokhoz, hogy inkább összedobják rá az összeget, 

próbálnak mindenre megoldást megtalálni. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, javaslat nem volt, Szilágyi Sándor elnök a közmeghallgatást 15 óra 

38 perckor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Szilágyi Sándor   Szilágyi Kinga  

 elnök    jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

Kapros Katalin 

jegyzőkönyvvezető 


